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Protokoll til styremøte turngruppa, Røros Idrettslag 
 

Møtenummer:3/2024 

Dato: 04.04.2024  

Kl: 18.00- 20.00 

Sted: Bergstaden Hotell 

 

 

Til stede: Gunhild Bellsli, Sam Eidsheim, Sverre Hovind, Ragnhild Trønnes, Andreas G. 

Bergh, Bård Sandtrø og Aina Stai Lien. Marija Maric og Senahida Hurtic kom kl 19.  

 

 

Frafall: Ida Marie Bransfjell, Merethe Sommer, Anne Guri Stokkli Haugvold og Ida Johnsen 

Moe 

 

 

Sakliste 

 

1. Godkjenne protokoll 

2. Presentasjon og velkommen til nye 

3. Vårshow 

4. Innkjøp av utstyr  

5. Dugnad  

6. Obligatorisk møte – 24 april  

7. Eventuelt 

 

 

Referat 

1. Godkjenne protokoll 

 

Enstemmig godkjent 

 

 

2. Vårshow 

Torsdag 25. april. Eget arbeidsmøte på dette. Oppmøte i kiosken i Verket 17. april kl 

17-18. Det opprettes en egen messenger gruppe for dialog om Vårshowet, inkludert 

innsamling av gevinster. Foreldrekontaktene bidrar.  

 

3. Innkjøp av utstyr  

Ny matte er innkjøpt; totalpris inkl frakt 16.000 

Den gamle kastes, den er ødelagt. Aina hører med Verket om den kan kastes i 

containeren.  

 

Det er budsjettert med 70 000,- for innkjøp av utstyr i 2024. I tillegg kom det inn ca 

40 000,- etter påskelotteriet på Spond. Totalt 110 000,-.  

 

Det er trenerne som har best oversikt på hva som trengs av utstyr og hva som skal 

prioriteres. Høyest på ønskelista står flikkflakk-kloss  (15 000), tramp til junior 

(65 000,-) og småutstyr til 2. klasse og gymlek (baller, erteposer mm).  
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Vedtak 

Styret bevilger 110 000,- inkl mva til innkjøp av turnutstyr. Summen skal inkludere 

alle kostnader, for eksempel frakt. Styret ønsker at det investeres i minst ett større 

element (for eksempel tramp). Aina tar et møte med trenere og bestiller utstyr. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

 

4. Dugnad  

Foreldreutvalget stiller på møtet for å bidra i organiseringen rundt dugnaden. Det er i 

tidligere møter tatt opp spørsmål om når dugnad skal gjennomføres (høst/vår) og i 

hvilken form (fysisk salg, digitalt salg, arbeidsinnsats mm).  

 

Salgsdugnad er mye arbeid, spesielt administreringen rundt med medlemslister, 

bestilling av salgsvarer, utlevering, innkreving av penger og usolgte varer mm. I 

påska hadde vi en frivillig dugnad med salg av lodd gjennom Spond. Opplevelsen av 

dette var svært positiv. Dette krevde svært lite av oss, ga oss full oversikt og en 

ganske stor gevinst. Mål om 10 lodd per medlem a 50 kroner= 175 000. Av dette får 

laget 66 %. Vi solgte for ca 62 000, og får dermed ca 40 000. Det ble sendt ut til 150 

medlemmer, og av disse solgte 80 stk lodd, 60 stk solgte ingen. Dette var en 

prøveordning for å teste opplegget, og det var lite informasjon mm i forkant.  

 

Det budsjetteres med ca 90 000 på inntekter på dugnad (inntekter fra show kommer i 

tillegg) 

 

Det er et klart skille på dugnadsdeltagelsen på små og større barn. Det er størst 

deltagelse blant barn under 10 år, men ingen på gymlek.  

 

• Er det god nok kobling mellom turngruppa og gymlek? Med 40 barn på 

gymlek er det mange som kan bidra i en dugnad (allidretten er untatt).  

• Er det bedre å selge flere objekt til en lavere pris, enn få objekt til dyrere pris? 

• Kan man koble på lokalt næringsliv fremfor «Kinavarer»? (for eksempel 

Optimus) 

• Hva foretrekkes av fysisk salgsdugnad, digital salgsdugnad og arbeidsdugnad? 

 

Forslag om å ha en digital Spond-dugnad på høsten, og supplere med en fysisk 

salgsdugnad til våren ved behov. Det gir utfordringer opp mot budsjettet, som enten 

må gå i 0 eller i pluss.  

 

Med bakgrunn i erfaringer fra Spond-dugnad i påska mener styret at det med økt 

informasjon og publisitet i forkant, samt deltagelse fra gymlek-gruppa, er mulig å 

oppnå ønsket dugnadsinntekter fra loddsalg på Spond (som eneste dugnad). Det er 

likevel ønskelig å avholde en avstemming om hvilke type dugnad som er ønskelig.  

 

Vedtak 

Det avholdes en avstemming på Spond om hvilken dugnadsform som er ønskelig; 

fysisk salgsdugnad, digital salgsdugnad eller arbeidsdugnad.  
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Enstemmig vedtatt 

 

 

 

5. Obligatorisk møte 

 

Kurs for styreverv i idrettslag; rolle, oppgaver, ansvar mm. Daglig leder ønsker at alle 

stiller. Oppstart kl 18. Varighet ca 3-4 timer. De som har mulighet stiller, gjelder 

spesielt de som ikke har deltatt tidligere.  

 

 

 

6. Eventuelt 

 

Ingen saker meldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

Neste ordinære styremøte: 

 

- Oppsummering vårshow 

- Lagledere; etablere dette til høsten 

- Avtale med verket: bruk, slitasje, leie, innkjøp og lån av utstyr.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


